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Regulering av fisket etter makrellstørje i 2024  

 
Sjømat Norge mener at årets reguleringsopplegg i all hovedsak bør videreføres i 2024. 
 
For å ivareta kvaliteten og verdien av makrellstørja, mener Sjømat Norge at det er viktig 
at det er en viss kontinuitet blant fartøyene som kan delta i fisket. Videre er det viktig at 
kravet om at fartøyet har en plan for fangsthåndtering, landing og omsetning 
opprettholdes.  
 
For å sikre en høyere verdiskaping, og for å legge til rette for en mer markedstilpasset 
høsting, bør det vurderes om fisket kan reguleres på andre måter, og det bør avsettes et 
kvantum på minst 50 tonn til levendelagring. 
 

Vennlig hilsen 
Sjømat Norge 

Kyrre Dale 

Fagsjef 
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